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Protokół nr 32/2021 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa  

Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego w dniu 28 lipca 2021 r.  

w godz. od 930 do 940 w Urzędzie Miejskim w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

Obecni członkowie Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa: 

1. Kamil Lauryn – Przewodniczący Komisji  

2. Adam Ołowniuk  – Wiceprzewodniczący Komisji – on-line 

3. Krystyna Gwiazdowska – on-line  

4. Jacek Juszkiewicz  

5. Karol Korneluk  

6. Jarosław Józef Kowalewski – on-line 

7. Stanisław Kulikowski – on-line 

 

Obecni goście: 

1. Grzegorz Kosiński – Komendant Straży Miejskiej w Suwałkach  

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Kamil Lauryn – Przewodniczący Komisji powitał zebranych i przypomniał, że porządek 

posiedzenia został przesłany radnym wraz z materiałami komisyjnymi.  

 

Radni nie wnieśli uwag i jednogłośnie przyjęli następujący porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie Protokołu nr 31/2021 z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych  

i Bezpieczeństwa odbytego w dniu 16 lipca 2021 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie nadania 

Regulaminu Straży Miejskiej w Suwałkach.  

3. Wolne wnioski. 

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie Protokołu nr 31/2021 z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych  

i Bezpieczeństwa odbytego w dniu 16 lipca 2021 r. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał o ewentualne uwagi i wnioski do protokołu  

z poprzedniego posiedzenia.  

 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag, wobec czego protokół został przyjęty. 

 

Ad pkt. 2 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie nadania 

Regulaminu Straży Miejskiej w Suwałkach.  

–  Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
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Jarosław Józef Kowalewski zapytał, czy w związku z wprowadzoną zmianą, Komendantowi 

Straży Miejskiej przybędzie obowiązków? 

  

Grzegorz Kosiński – Komendant Straży Miejskiej powiedział, że uchwała jest porządkująca, 

żeby można było wprowadzić nowe zarządzenie Prezydenta, które pozwoli komendantowi 

wydawać rozporządzenia, bo w chwili obecnej Regulamin Urzędu Miejskiego, możliwość ich 

wprowadzenia nadaje tylko dla Prezydenta Miasta Suwałk.  

Dodał, że z uwagi na nową ustawę, która wprowadziła to, że administratorem danych 

osobowych w Straży Miejskiej jest Komendant, więc to na nim będą spoczywały wszystkie 

rzeczy związane z ochroną danych osobowych, które przechodzą przez jednostkę Straży 

Miejskiej. Z tego względu trzeba będzie wprowadzić nowe zarządzenie i wszystkie 

uregulowania dotyczące ochrony danych osobowych, które są przetwarzane w związku z 

popełnianymi wykroczeniami przez obywateli.  

Odpowiadając na pytanie Radnego, przyznał, że na pewno przybędzie mu obowiązków, w 

związku z nowym Regulaminem Straży Miejskiej, w którym będzie trzeba wprowadzić te 

uregulowania.   

 

Jarosław Józef Kowalewski powiedział, że będą nowe obowiązki, gromadzenie danych 

osobowych, szereg nowych czynności administracyjnych, ale również, jak podejrzewa, wiąże 

się z to z wymogami dotyczącymi sprzętu, dodatkowych zabezpieczeń, komputerów, być może 

dodatkowym etatem. Zapytał, co Komendant przewiduje w takiej sytuacji?  

 

Grzegorz Kosiński odpowiedział, że nie przewiduje takiej sytuacji, bo jest konkretnie 

powiedziane, że to na Komendanta Straży Miejskiej spadnie więcej obowiązków. Zaznaczył, 

że będzie musiał wydawać dla każdego strażnika upoważnienia do przetwarzania danych 

osobowych, z którym będą musieli się zapoznać i podpisać, tak aby dane osobowe były jak 

najlepiej chronione.  

Odnośnie sprzętu powiedział, że jest w stałym kontakcie z informatykami i że są podnoszone 

standardy ochrony danych osobowych, aby te dane nigdzie nie wypłynęły.  

 

Jarosław Józef Kowalewski powiedział, że rozumie, że procedura będzie bez kosztowa? 

Zasugerował, że w związku z większą liczbą obowiązków, być może Komendant dostanie 

podwyżkę?  

 

Grzegorz Kosiński odpowiedział, że chciałby uregulować niedogodność, która wystąpiła. Jak 

powiedział poczuwa się do odpowiedzialności, ponieważ w 2004 r. był już komendantem. 

Zaznaczył, że wtedy podczas tworzenia nowego zarządzenia dotyczącego Regulaminu Straży 

Miejskiej, radcowie prawni nie podnosili kwestii wycofania uchwały z regulaminu. W tej 

chwili, żeby to nie było błędem jest to wycofywane. Wyraził nadzieję, że po tak długiej służbie, 

może kiedyś zostanie przeniesiony na spokojniejsze stanowisko.  

 

Członkowie Komisji nie mieli więcej pytań i uwag do przełożonego materiału, wobec czego 

przystąpiono do głosowania.  
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Głosowanie nad proponowanym projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -  7 radnych 

przeciw                                        -  0 radnych 

wstrzymało się od głosu              -  0 radnych. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie 

nadania Regulaminu Straży Miejskiej w Suwałkach.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

 

Ad pkt. 3 

Wolne wnioski.  

 

Wolnych wniosków nie zgłoszono. Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

 
Przewodniczący  

Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa  

Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

Kamil Lauryn 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: Anna Przybycień 

 

Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej    

Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


